
OŠ Jure Filipovića Barban      

Barban, 31.7.2021. 
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ZAKLJUČCI S 5. SJEDNICE ŠKOLSKOG ODBORA ODRŽANE DANA 30.7.2021. 
 

5. Sjednica Školskog odbora održana je dana 30.7.2021. godine elektroničkim putem sa slijedećim 
dnevnim redom : 
 
1.Usvajanje zapisnika s 4. sjednice Školskog odbora 

2.Polugodišnje Financijsko izvješće I.-VI./ 2021. godine 

3.Isknjiženje školskih zgrada koje više nisu u vlasništvu Škole iz Evidencije imovine 

4.Odluka o cijeni školske marende i ručka u produženom boravku o školskoj godini 2021./2022. 

5.Cijena usluge produženog boravka u 2021./2022. godini 

6.Odluka o iznajmljivanju školskih prostora u školskoj godini 2021./2022.  

7.Razno 

 Mailom su obaviješteni svi članovi Školskog odbora.  

 Zaključci :  

1. U prvoj točki dnevnog reda članovi Školskog odbora jednoglasno su prihvatili Zapisnik s 

prethodne sjednice. 

2. U drugoj točki dnevnog reda Školski je odbor jednoglasno usvojio polugodišnje Financijsko 

izvješće za 2021. godinu. Izvješće će biti objavljeno na web stranici Škole. 

3. OŠ Jure Filipovića Barban u svojoj Evidenciji imovine vodi pet školskih  zgrada: zgradu u 

kojoj se trenutno odvija nastava na adresi Barban 150, školsku zgradu na adresi Barban 

74 te zgrade bivših područnih škola u Prnjanima, Grandićima i Petehima. Uvidom u 

vlasničke listove vidljivo je da je Škola vlasnik samo zgrade na adresi Barban 150 dok su 

ostale u vlasništvu Općine Barban koja ih je prenamijenila za svoje potrebe te Školski 

odbor donosi Odluku o isknjiženju imovine koja nije u vlasništvu Škole iz imovinske kartice. 

4. U četvrtoj točki dnevnog reda Školski odbor jednoglasno prihvaća prijedlog ravnateljice 

da cijena školske marende ostane 10,00 kn dnevno kao i cijena užine u produženom 

boravku. 

5. O cijeni usluge produženog boravka učenika raspravljat će se krajem kolovoza jer zbog 

velikog interesa roditelja trebalo bi formirati dva odjeljenja te se čeka odgovor Općine 

Barban o sufinanciranju. 



6. U šestoj točki dnevnog reda članovi Školskog odbora jednoglasno su prihvatili prijedlog 

ravnateljice da se školski prostori ne iznajmljuju dok se epidemiološke prilike ne 

poboljšaju. 

7. Pod točkom sedam pitanja i prijedloga nije bilo. 

 

 

         Zapisničar :                                                                                                  Predsjednica ŠO :  
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